
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VLP Roosendaal  
Datum 9 september 2022 
Onderwerp 127-2022 Zuinig met energie 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

  

De kosten voor energie zijn een groot probleem voor onze inwoners en ondernemers. Met name de 

komende wintermaanden zullen de kosten voor energiegebruik behoorlijk toenemen. Daarnaast zijn 

de voorraden beperkt en zullen we gezamenlijk zuinig moeten omgaan met deze voorraden. 

Winkeliers willen graag aan het winkelend publiek laten weten dat ze open zijn en doet dit door hun 

deuren open te zetten. In de wintermaanden wordt inkomende koude lucht geweerd door een warmte 

gordijn bij ingang van de winkel. Om die reden hebben wij de volgende vragen: 

  

De VLP Roosendaal heeft hierover de volgende vragen;  

1. Hoe gaat u onze ondernemers activeren om minder (onnodige) energie te gebruiken deze 

winter? 

2. Op welke wijze kunt u hier een positieve bijdrage inleveren? 

  

Namens VLP Roosendaal, 

  

Gerard van Zalinge 

Martijn Verbeek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Hoe gaat u onze ondernemers activeren om minder (onnodige) energie te gebruiken 

deze winter? 

 

We zetten op verschillende manieren communicatiemiddelen in om ondernemers te helpen en te 

stimuleren om energie te besparen. De gemeente speelt hierin een faciliterende, informerende en 

stimulerende rol. Dit doen we onder andere door een traject waarbij we geïnteresseerde ondernemers 

begeleiden in een traject voor collectieve inkoop van PV-panelen. Dit geldt voor zowel het voortraject, 

advies, de inkoop en installatie. Daarnaast maakt de gemeente gebruik van het Regionaal 

Energieloket waar ondernemers terecht kunnen met vragen over energiebesparing, subsidies en 

duurzame opwek. https://zakelijk.regionaalenergieloket.nl/roosendaal 

 

2. Op welke wijze kunt u hier een positieve bijdrage inleveren? 

  

Vanuit de gemeente worden ook initiatieven gesteund op het gebied van verduurzaming van 

evenementen. Er is een pilot geweest met een soft-cup drinkbeker systeem tijdens festival 

Rooskleurig, waar ook een demonstratie en uitleg aan geïnteresseerde ondernemers is gegeven. Het 

evenementenbeleid wordt verder verduurzaamd, waar ondernemers ook bij worden betrokken. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 
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